
 
 

    
 

Vragen VVD raadsvergadering 27 mei 2020 
 
 

1. Wat vindt het college van de voorstellen uit het businessplan?  
 
Antwoord: Het college erkent de noodzakelijkheid van het programma RDOG2024 en de 
daarmee gepaard gaande kosten en investeringen. Voorts verwacht het college dat in de 
tweede businesscase inzichtelijk wordt gemaakt welke effecten worden beoogd om de 
RDOG HM robuust te maken. Verwacht wordt dat de RDOG HM alles in het werk stelt om 
een wendbare en datagedreven organisatie te worden en te blijven. In het programma 
RDOG2024 worden de kosten en investeringen inzichtelijk gemaakt over de periode 2020 en 
2021. Deze kosten zijn noodzakelijk om een wendbare en toekomstbestendige organisatie te 
ontwikkelen. Uit het accountantsverslag van 2018 blijkt dat de organisatie kwetsbaar is 
geworden, mede door budgetreducties die gepaard gingen met de transitie van taken van de 
centrale overheid naar de gemeentelijke overheden. Zo was de oplevering van de 
jaarstukken en het balansdossier ontoereikend. Het is urgent is om nu te investeren in de 
organisatie. Alleen dan zal voor de lange termijn de kwaliteit gewaarborgd zijn. 
 
 

2. Het businessplan is gemaakt voor de grote problemen met Corona, is het businessplan 
volgens het college in de tijd van nu inhoudelijk maar ook financieel verantwoord? 
 
Antwoord: Ja het is noodzakelijk om het programma RDOG2024 uit te voeren. Zeker in deze 
tijd van het corona virus blijkt hoe noodzakelijk het is dat de GGD goed georganiseerd en 
wendbaar is. De RDOG moet beter kunnen inspelen op veranderende omstandigheden.  
 

3. Uit de vorige vergadering met dhr. Christmas kwam naar voren dat de daadwerkelijke 
uitwerking van de plannen pas in december wordt verwacht, wat vindt het college van deze 
handelswijze? 
 
Antwoord: het college staat achter het proces in twee stappen. Door de complexiteit van het 
geheel is het verstandig om de tijd te nemen voor de uitwerking van businesscase 2. Uit de 
businesscase 2 moet duidelijk naar voren komen welke verbeteringen echt noodzakelijk zijn 
met het oog op inwoners, maar tevens welke financiële voordelen worden behaald met de 
investeringen zoals met automatisering. 
Voorts wordt verwacht dat de uitkomst is dat realistische meerjarige begrotingen worden 
opgeleverd, waarbij ingestoken wordt op het transparant maken van strategische keuzes 
voor toekomstige ontwikkelingen. Een juiste aansturing door gemeentebesturen en raden 
hoort daarbij.  
 

4. Wat gaan de inwoners van Gouda volgens het college het meeste merken van de 
voorstellen uit het businessplan? 
 
Antwoord: In 2024 heeft de RDOG een duidelijk en zichtbaar profiel. Het is voor inwoners, 
gemeenten en partners duidelijk waar de organisatie wel en niet over gaat. Dit profiel is 
vertaald in heldere en aanspreekbare strategische doelen, inclusief bijbehorend 
meerjarenbeleid. De organisatie kent de vragen en ondersteuningsbehoeften, werkt 
efficiënter samen met andere partijen en is in staat om gevraagd en ongevraagd te 
adviseren over beleid, sturing en innovatie. Inwoners, gemeenten en partners kunnen 
gemakkelijk bij relevante informatie, die op maat, helder en toegankelijk is gemaakt. De 
dienstverlening zal aangepast moeten worden naar deze tijd (bijvoorbeeld digitaal dossier 
consultatiebureau, inentingen, vaccinaties, etc.).  

 
 


